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Protokoll fra styremøte 
 

Møtenummer 10/2021 
Dato: 1. desember 
Tid: Kl 1630 
Sted: Teams 

 
Navn Tilstede Forfall Fravær * 
John Arve Hveding (Styreleder) x    
Siri Ommedal (Nestleder) x    
Torild Lende Fjermestad  x   
Laila Nemeth  x   
Staale Grude Haaland x    
Reidun Skretting x    
Julia Andberg  x   
Anette Vigrestad (Vara)  x   
Anders Myhra Nordin (Vara)   x   
Rune Røksund, daglig leder/org.sjef x    

 
*Ikke tilstede i sak nr.  

 
Inhabilitetsvurdering 
 
64/2021 Høring digitalisering 
65/2021 Idrettsgallaen i Trondheim 
 
 
 
 
 
 
 
  

Protokoller fra Rogaland Idrettskrets  
er tilgjengelige på kretsen sine nettsider 
www.idrettsforbundet.no/rogaland   
etter at protokollen er godkjent av styret. 
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Saker 
 
Inhabilitetsvurdering 
Ingen av styrets medlemmer anså seg inhabile.  
 
64/2021 Høring digitalisering 
Med utgangspunkt i videresendt mail fra NIF bes styret i RIK om å mene noe om plan for omlegging av  
finanisering av digitalisering. 
 
Vedtak: 
Styret vedtok å hastebehandle denne viktige saken, og ba administrasjonen om å utarbeide et utkast til  
høringssvar basert på drøftingene på styremøtet. Saken sirkuleres til styret som behandler denne på mail. 
 
Ref. Notat RIK høring finansiering digitalisering 0612 2021.pdf 
 
I etterkant - tillegg 
Styret godkjente høringssvar og ba administrasjonen oversende svar til NIF. 
 
 
65/2021 Idrettsgallaen i Trondheim - orienteringssak 
 
Grunnet sendt lanserte billetter måtte vi handle superraskt for å få tak i billetter. Styreleder og daglig 
leder var enige om å etablere en delegasjon med representanter fra Rogaland fylkeskommune og 
Stavanger kommune for å besøke styret i Idrettsgallaen med tanke på Idrettsgalla og NM-veka i 
byjubileumsåret 2025. Bakgrunnen er at timingen er god med tanke på nye søknadsrunder. Med oss tar 
vi intensjonssøknaden som ble signert av fylkesordfører og ordføreren i Stavanger etter evalueringen i 
2019.  
 
Delegasjonen er på plass, inkludert årets ildsjel fra Rogaland. Turen er planlagt og billetter betalt.  
Så kom Omirkron-viruset...  
 
Hvorvidt det blir tur vites ikke i skrivende stund. Deltakerne er bedt om å holde av datoen og stå stand-
by. 
 
Vedtak: 
Styret tok saken til orientering.  
 
 
 
For idrettskretsstyret 
 
Rune Røksund 
Daglig leder/org.sjef 
 
 
 
 


